
.

   

3’TE 6’DA

8’DE

2’DE

AK Parti Burdur İl Başkanlığı’nın 8. Olağan Kongresi, 
bugün saat 12.00’da Burdur Hüsnü Bayer Spor Salonu’nda 
düzenlenecek. Kongrede, mevcut İl Başkanı Mustafa 
Özboyacı, tek aday olarak yeniden seçime girecek.

Kongreye Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur 
Özdemir Göktaş ile AK Parti Genel Başkan Yardımcısı ve 
Ekonomi İşleri Başkanı Nihat Zeybekçi katılım gösterecek. 
Ayrıca Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, kongreye 
canlı bağlantıyla bağlanarak partililere hitap edecek.

Kongre bugün saat 12.00’da Burdur Hüsnü Bayer Spor 
Salonu’nda gerçekleşecek. ■ ŞADİYE ÜNAL
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Türk Sağlık-Sen Burdur Şube Başkanı Ayhan Mete, aile 
hekimliği çalışanlarının haklarını savunmak için sendi-
ka olarak kararlı bir mücadele yürüttüklerini belirtti. 

Başkan Mete, aile hekimliği sisteminin ilk günlerin-
den itibaren çalışanların yanında olduklarını vurgulaya-
rak, yapılan eylemlerden kazanılan haklara, hukuki 
süreçlerden çözüm odaklı girişimlere kadar sendikanın 
ortaya koyduğu çabaları ve hedeflerini anlattı. Yeni 
yönetmelik değişikliğiyle oluşan mağduriyetlere dikkat 
çeken Mete, bu düzenlemelerin iptali için hukuki süreç 
başlattıklarını ve çalışanların haklarını tüm platformlarda 
savunmaya devam edeceklerini söyledi.

Türk Ocağı’nda
Burdur

 ekonomisi ve 
girişimcilik 

üzerine 
tavsiyeler

21 Aralık, Kuzey Yarımküre’de kış gündönümünü işaret ederken, 
Türkiye’de yılın en uzun gecesi yaşanacak. Bu özel gün, gece süreleri-
nin zirveye ulaştığı, gündüzlerin ise yavaş yavaş uzamaya başladığı 
bir dönemin başlangıcını simgeliyor. Kuzey şehirlerinde gece süreleri 
15 saate kadar uzarken, güneyde daha kısa sürelerde kalacak. 

5’TE

Kuzey Yarım Kürede yılın en uzun gecesi olan 
21 Aralık, kış mevsiminin başlangıcı olarak kabul ediliyor

4 ve 5’TE

BUTSO Başkanı Keyik, üniversitelilerle buluştu

Ekim, kurak toprağa
 yapılmaya başladı

✒ Trakya’da en yüksek düşüş yüzde 71 ile 
Edirne’de yaşanırken, özellikle İpsala ve Lalapa-
şa bölgelerinde ciddi kuraklık kaydedildi. Tarım 
uzmanları ve yetkililer, yağışların düzensizliği-
nin üretim planlamalarını zorlaştırdığına dikkat 
çekerek, kış aylarında toprağın suya doymasının 
hayati önem taşıdığını belirtiyor.

AK PARTİ 
BURDUR’DA

KONGRE 
HEYECANI
MEVCUT BAŞKAN 

MUSTAFA ÖZBOYACI 
TEK ADAY

Türkiye'nin yerli ve milli teknoloji 
hamlesine öncülük eden BAYKAR 
Teknoloji Lideri ve TEKNOFEST 
Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk 
Bayraktar, Mehmet Akif Ersoy Üniver-
sitesi (MAKÜ) tarafından Fahri 
Doktora Payesi ile onurlandırıldı. 
Bayraktar, üniversitede düzenlenen 
törende hem öğrencilerle buluştu hem 
de Milli Teknoloji Hamlesi konulu 
ilham verici bir söyleşi gerçekleştirdi.

Baykar Yönetim Kurulu Başkanı 
Selçuk Bayraktar, Burdur Mehmet Akif 
Ersoy Üniversitesi (MAKÜ) Senatosu 
tarafından kendisine verilen fahri dok- 
tora unvanı için düzenlenen törende, 
savunma sanayinde Türkiye’nin 
stratejik liderlik konumuna vurgu 
yaptı. Baykar’ın, dünyanın en büyük 
insansız hava aracı şirketi olduğunu 
belirten Bayraktar, gelirinin %90’ını 
ihracattan elde ettiklerini ifade etti.

Konuşmasında insansız hava 
araçlarının gelişim sürecinden, 
Kızılelma ve Akıncı gibi 
projelerden bahseden Bayrak-
tar, 20 yılda 4 farklı uçak ge- 
liştirdiklerini ve odaklanarak 
ilerlemenin başarıyı getirdiğini 
söyledi. Ayrıca, küresel konum-
lama sistemi inşası ve uzay ça- 
lışmaları gibi yeni hedeflere 
dikkat çekti.

Bayraktar, gençlere adalet, 
merhamet ve hürriyet gibi me- 
deniyet değerleriyle dünyanın 
yeniden inşasında rol almaları 
gerektiğini tavsiye ederken, yurt- 
dışı tecrübesinin önemine de vur- 
gu yaptı. Tören sonunda MAKÜ 
Rektörü Prof. Dr. Hüseyin Dalgar, 
Bayraktar’a fahri doktora beratı ve 
cübbesini takdim etti. Bayraktar da Vali 
Tülay Baydar Bilgihan ve Rektör Dal- 
gar’a Akıncı maketi hediye etti.

BURDUR’UN DA GURURU
SELÇUK BAYRAKTAR’A BURDUR MAKÜ’DEN;‘FAHRİ DOKTORA’ UNVANI
SAVUNMA SANAYİİ TEKNOLOJİSİNİN DEV İSMİ

21 ARALIK: TÜRKİYE’DE
YILIN EN UZUN GECESİ
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Sahibi: Kürşat TUNCEL

Kurucular:
Osman ŞAN - Muharrem TUNCEL

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü: Şadiye ÜNAL

İDARE YERİ ve DİZGİ - BASKI (Yeni Gün Tesisi)
Konak Mah. Uğuz Sok. No: 23/4 - BURDUR

Tel & Fax: 233 38 93

UETS (Elektronik tebligat adresi): 15345 - 43771 - 09430

Dağıtım: Burdur Turkuvaz Başbayii     Fiyatı: 4 TL.

Gazetemiz, Basın ve Ahlâk İlkelerine uymaya söz vermiştir.

Pazar hariç süreli yerel yayınKuruluş Tarihi: 1.09.1954 

e-posta:  info@burduryenigun.comÇİÇEK KARDEŞLER KONFEKSİYON’DA
BÜYÜK KAMPANYA BAŞLADI

DEV İNDİRİM
TÜM ÜRÜNLERİMİZDE  

İht iyac ın ız  o lan her  şey iç in Kal iteyi  ucuza giydir iyoruz

26 Kasım 2024 - 26 Ocak 2025 
tarihleri arasında tüm ürünlerimizde
%50’ye varan indirim sizleri bekliyor.

Kaliteli giyimin adresi
Çiçek Kardeşler Konfeksiyon, 
bu yıl da şıklığı uygun fiyata sunuyor! Gazi Caddesi Palas Sokak BURDUR

BEKO 300 TR Marka Model, AT0000084269 Sicil 
No’lu Yazar Kasamın Ruhsatını kaybettim. Hükümsüz-
dür.

Fazilet ÇELİK
26467382558

ZAYİ

Türk Sağlık Sen Burdur 
Şube Başkanı Ayhan 
METE; ‘Aile hekimliğinde 
çalışanlar adına mücadele-
ye devam ediyoruz’ 
diyerek açıklamalarda 
bulundu.

Başkan METE açıkla-
masında; ‘’Türk Sağlık-Sen 
olarak aile hekimlerimizin 
ve aile sağlığı çalışanlarımı-
zın aile hekimliği sistemi 
faaliyete geçtiği ilk günden 
itibaren sendika olarak her 
zaman yanlarında olmaya 
başladık.

İlk eylemi 16 Nisan 
2005 Düzce’de yaptık. 
Sorunları yerinde değerlen-
dirmek üzere ilk anketi 
2006 yılında Düzce’de 
gerçekleştirdik.

Sizlerin katılımıyla ilk 
çalıştayı 2009 yılında 
yaptık.

Defalarca faks ve 
dilekçe kampanyaları 
beraber değişik eylem ve 
etkinlikleri sizlerle beraber 
gerçekleştirdik.

Gün geldi cumartesi 
nöbetleri dayatıldı. Buna 
karşı en kararlı tavır ve 

mücadele sendikamız 
tarafından ortaya konuldu. 
Her hafta aldığımız ayrı 
ayrı eylem kararları ile 
beraber bir eylem kültürü 
ortaya koyduk ve cumartesi 
nöbetlerini sonlandırdık.

Gerek sendikal 
faaliyetler, gerekse diğer 
konularda verilen disiplin 
cezalarını mahkemelerde 
iptal ettirdik.

Adli tıp ve benzeri 
birçok nöbeti iptal ettirdik.

Ücretlerde sosyo-eko-
nomik düzeyin dikkate 
alınmasını sağladık.

Haksız kesilen damga 
vergisini iptal ettirdik.

Açtığımız dava üzerine 
aile hekimliğine geri 
dönüşü engelleyen düzen-
lemeler kaldırıldı ve ilçe 
dışındaki aile hekimleri ile 
sözleşme imzalamanın 
önündeki engeller kaldırıl-
dı.

Yaptığımız başvuru 
üzerine maaş bordrolarının 
internetten yayınlanması 
sağlandı ve Aile Sağlığı 
Merkezlerinde indirimli 
kamu tarifesi (elektrik,su) 
hayata geçti.

Bunun yanı sıra birçok 
meseleyi Sağlık Bakanlığı 
ve Halk Sağlığı Kurumu ile 
çözüme ulaştırdık.

Yaptıklarımız, çalışan-
ların hak ve hukuku için 
gösterdiğimiz tavrımız ve 
duruşumuz net olup buna 
tüm aile hekimliği çalışan-
ları şahittir.

Çözüm odaklı ilerle-
meyi, çalışanların beklenti-
lerine göre hareket etmeyi 
ve mücadelemizde kazan-
dırmayı temel ilke olarak 
görüyoruz.

Bu anlamda da son 
yönetmelik değişikliği ile 
ilgili tasarı gündeme 
geldiğinde itirazlarımızı 
ifade etmiştik.

Sahanın beklentilerin-
den uzak yeni mağduriyet-
lere yol açacak düzenleme 
ile ilgili yanlışlara dikkat 
çekmiştik.

Gerek AHEF’le yürüt-
tüğümüz süreç, gerekse 
yönetmelik düzenlemesine 
karşı her platformda 
çalışanlara verdiğimiz 
destekle sahanın beklentile-
rini dile getirmiştik.

Sağlık Bakanına ve 

Bakanlık yetkililerine bu 
yönetmelikle ilgili sıkıntıla-
rı aktarmış ve sosyal 
tarafların sürece dahil 
edilmesi gerektiğini 
vurgulamıştık.

Fakat yönetmelik 
değişikliğiyle çalışanları 
mağdur edecek düzenleme-
ler hayata geçti. Sendika ilk 
iş olarak mücadelemizi 
hukuki platforma taşıdık.

Söz konusu Yönetme-
likte yer alan sözleşme 
yenileme kriterleri düzenle-
mesi, teşvik ödemeleri ve 
akıllı ilaç kullanımı ile ilgili 
katsayı belirlemeleri, 
entegre sağlık merkezlerin-
deki nöbetleri içeren 
değişiklikler, ve kayıtlı kişi 
sayısının düşürülmesi başta 
olmak üzere mağduriyete 
neden olan tüm düzenle-
melerle ilgilide hukuki 
sürecimiz devam etmekte-
dir.

Açılan davamızın yanı 
sıra Sağlık Bakanına 
sahanın talepleri ve yönet-
melikle ilgili sıkıntıları 
rapor halinde aktarılmış, 
Sağlık Bakanlığı’na da 
sahanın talepleri iletilmiş-

Türk Sağlık-Sen Burdur Şube Başkanı Ayhan Mete, 
aile hekimliği çalışanlarının haklarını savunmak için 
sendika olarak kararlı bir mücadele yürüttüklerini 
belirtti. Başkan Mete, aile hekimliği sisteminin ilk 
günlerinden itibaren çalışanların yanında olduklarını 
vurgulayarak, yapılan eylemlerden kazanılan hakla-
ra, hukuki süreçlerden çözüm odaklı girişimlere 
kadar sendikanın ortaya koyduğu çabaları ve hedef-
lerini anlattı. Yeni yönetmelik değişikliğiyle oluşan 
mağduriyetlere dikkat çeken Mete, bu düzenlemele-
rin iptali için hukuki süreç başlattıklarını ve çalışanla-
rın haklarını tüm platformlarda savunmaya devam 
edeceklerini söyledi.

Aile Hekimliği çalışanlarının hakları için mücadele sürüyor

ZAYİ
Belge Seri No: A- 9601 No’dan 9700 No’ya kadar 

olan 2 Adet Perakende Satış Fişini kaybettim. Hüküm-
süzdür.

Fazilet ÇELİK
26467382558

tir. Çözüme ulaşana kadar 
mücadelemiz sürdürülecek-
tir.

15 Aralık itibarıyla aile 
hekimliğinde başta HYP ve 
en temel sendikal hakkını 
kullanarak iş bırakan 
çalışanların çalışılmış 
günlerin eksik hesaplanması 
olmak üzere ücretlerde 
düşüşler yaşandığı görül-
müştür. Aile hekimliği 
çalışanlarının ücretlerindeki 
bu geriye gidiş kabul 
edilemezdir.

Özellikle yasal bir hak 
olan sendika faaliyete 
katılma nedeniyle çalışanla-
rın eksik gün hesabıyla 
cezalandırılması hukuka 
aykırıdır. Yüksek yargı 
kararları başta olmak üzere 
mahkemeler sendikaların 

aldığı bu tip kararlarla ilgili 
hükümleri nettir. Bu faaliyet-
ler nedeniyle keyfi kararlar 
verilip çalışan mağdur 
edilemez. Bu nedenle ücreti 
azalan her bir arkadaşımızın 
hukuki haklarını tüm 
platformlarda savunacağız. 
Davalar açacağız.

Aile hekimlerimiz ve 
aile sağlığı çalışanlarımızın 
her bir meselesi bizim mese- 
lemizdir diyoruz. Yaptıkları-
mızın yapacaklarımızın 
teminatı olduğunu bir kez 
daha vurguluyor; sorunların 
çözülmesi, yanlıştan dönül-
mesi ve mağduriyetlerin 
giderilmesi adına mücadele-
mizin kesintisiz olarak 
devam edeceğini kararlılıkla 
ifade ediyoruz’’ dedi.



21 Aralık, Kuzey Yarımküre 
için kış gündönümünü 
işaret ediyor ve Türkiye'de 
yılın en uzun gecesi yaşana-
cak. Bu özel gün, gece 
sürelerinin değişimiyle 
birlikte kış mevsiminin 
başlangıcını da simgeler. 
Türkiye'nin kuzey şehirle-
rinde gece süresi 15 saate 
kadar çıkarken, güneyde 
daha kısa kalıyor.

Kuzey Yarımküre’de 
astronomi meraklılarının 
heyecanla beklediği Kış 
Gündönümü, 21 Aralık 2024 
tarihinde gerçekleşecek. Bu 
tarih, yılın en uzun gecesinin 
yaşandığı ve gündüzlerin 
yavaş yavaş uzamaya 
başladığı dönemin başlangıcı 
olarak biliniyor. 

Peki, 21 Aralık 2024’te 
en uzun gece hangi şehirler-
de yaşanacak ve Türkiye’de 
bu tarih nasıl bir etki yarata-
cak?

Kış Gündönümü Nedir?
Kış Gündönümü, Kuzey 

Yarımküre'de yılın en kısa 
gündüzünün ve en uzun 
gecesinin yaşandığı tarihtir. 
Bu olay, güneş ışınlarının 
Oğlak Dönencesi’ne dik 
açıyla geldiği zamanı işaret 
eder. 21 Aralık, aynı zaman-
da kış mevsiminin de resmi 
başlangıcını müjdeler. Bu 
tarihten itibaren gece süre- 
leri kısalmaya başlar, gün- 
düzler ise yavaş yavaş uzar.

21 Aralık'ta En Uzun Gece 
Kaç Saat Sürer?

Türkiye’de en uzun gece 
Türkiye’nin kuzey şehirlerin-
de daha uzun yaşanır. Sinop, 
21 Aralık 2024 tarihinde en 
uzun geceyi yaşayacak şehir 
olacak. Sinop’ta bu gece 15 
saat 6 dakika sürecek.

Güneydeki şehirlerde 
ise gece süresi daha kısa 
olacak. Hatay, Adana, 
Mersin ve Antalya gibi 
Akdeniz şehirlerinde gece 
süresi yaklaşık 14 saat olarak 
hesaplanıyor.

Türkiye’de En Uzun Gece 
Hangi Şehirlerde 
Yaşanacak?

Sinop, Türkiye’nin en 
uzun gece yaşanacak şehri 
olarak öne çıkıyor. Sinop’tan 
sonra ise Artvin, Rize, 
Trabzon, Giresun, Ordu ve 
Samsun gibi Karadeniz 
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Burdur Paşaköprüsü Eğitim Derneği Yönetim Kurulu olarak, 
12.12.2024 tarihinde Dernek merkezinde yapmış olduğumuz toplantıda;

Derneğimizin 2022-2023-2024 yıllarını ihtiva eden Genel Kurulunun 
08.01.2025 tarihinde Saat: 19:00’da aşağıdaki gündem ile Değirmenler 
Mahallesi Mehmet Akif Caddesi No: 117  Merkez/BURDUR adresinde 
yapılmasına; 

Ekseriyet temin edilemediği takdirde aynı yer ve saatte 16/01/2025 
tarihinde aynı gündem ile yapılmasına;

Bütün üyelerimizin genel kurulumuza teşrifleri için ilanen tebliğ edilme-
sine oy birliği ile karar verilmiştir.

Bütün dernek üyelerimizin genel kurulumuza katılımları için ilanen 
tebliğ olunur.

                              19/12/2024
                      DERNEK BAŞKANI
              Mustafa ERŞEN
GÜNDEM
1- Açılış ve Yoklama,
2- Genel Kurul Divan Başkanlığının Seçilmesi, 
3- Yönetim kurulu Faaliyet raporunun okunması ve müzakeresi,
4- Denetleme kurulu raporlarının okunması ve müzakeresi,
5- Gelir ve gider hesaplarının okunarak müzakeresi,
6- Okunan mali tabloların kabulü ve Yönetim ve Denetim Kurulu      

           Üyelerinin ayrı ayrı İBRASI,
7- Gelecek dönem üye aidatlarının belirlenmesi ve Yönetim Kuruluna   

            Dernek adına borçlanma yetkisinin verilmesi,
8- Yeni Yönetim ve Denetim Kurulu Üyelerinin 3 yıllığına seçimi,
9- Yeni seçilecek Yönetim Kuruluna, menkul ve gayrimenkul alması,   

 satması, kiralaması ve kiraya vermesi, tahsis etmesi veya alması,  
 hibe alması ve vermesi, Alternatif ve uzlaşma çözüm yollarına   
 müracaat etme yetkisinin verilmesi,

10- Dilek ve temenniler,
11- Kapanış.

İLAN
BURDUR PAŞAKÖPRÜSÜ EĞİTİM DERNEĞİ

OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTISI

BUCAK EĞİTİME HİZMET DERNEĞİ Yönetim Kurulu olarak, 
18.12.2024 tarihinde Dernek merkezinde yapmış olduğumuz toplantıda;

Derneğimizin 2022-2023-2024 yıllarını ihtiva eden Genel Kurulunun 
08.01.2025 tarihinde Saat: 20:00’da aşağıdaki gündem ile Konak Mahal-
lesi 19 Mayıs Cad. No:19 Bucak/BURDUR adresinde yapılmasına; 

Ekseriyet temin edilemediği takdirde aynı yer ve saatte 22/01/2025 
tarihinde aynı gündem ile yapılmasına;

Bütün üyelerimizin genel kurulumuza teşrifleri için ilanen tebliğ edilme-
sine oy birliği ile karar verilmiştir.

Bütün dernek üyelerimizin genel kurulumuza katılımları için ilanen 
tebliğ olunur.

                              18/12/2024
                      DERNEK BAŞKANI
              Cemali DOĞAN
GÜNDEM
1- Açılış ve Yoklama,
2- Genel Kurul Divan Başkanlığının Seçilmesi, 
3- Yönetim kurulu Faaliyet raporunun okunması ve müzakeresi,
4- Denetleme kurulu raporlarının okunması ve müzakeresi,
5- Gelir ve gider hesaplarının okunarak müzakeresi,
6- Okunan mali tabloların kabulü ve Yönetim ve Denetim Kurulu      

           Üyelerinin ayrı ayrı İBRASI,
7- Tüzük Değişikliği Yapılmasının Görüşülmesi,
8- Gelecek dönem üye aidatlarının belirlenmesi ve Yönetim Kuruluna   

            Dernek adına borçlanma yetkisinin verilmesi,
9- Yeni Yönetim ve Denetim Kurulu Üyelerinin 3 yıllığına seçimi,
10- Yeni seçilecek Yönetim Kuruluna, menkul ve gayrimenkul alması,  

 satması, kiralaması ve kiraya vermesi, tahsis etmesi veya alması,  
 hibe alması ve vermesi, Alternatif ve uzlaşma çözüm yollarına   
 müracaat etme yetkisinin verilmesi,

11- Dilek ve temenniler,
12- Kapanış.

İLAN
BUCAK EĞİTİME HİZMET DERNEĞİ

OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTISI

21 Aralık, Kuzey Yarımküre’de kış gündönümünü işaret ederken, Türkiye’de yılın en 
uzun gecesi yaşanacak. Bu özel gün, gece sürelerinin zirveye ulaştığı, gündüzlerin ise 
yavaş yavaş uzamaya başladığı bir dönemin başlangıcını simgeliyor. Kuzey şehirle-
rinde gece süreleri 15 saate kadar uzarken, güneyde daha kısa sürelerde kalacak. 

21 ARALIK: 
TÜRKİYE’DE

YILIN EN 
UZUN GECESİ

şehirleri de gece süresinin en uzun 
olduğu iller arasında yer alacak.

En Kısa Gece Nerede Yaşanacak?
Türkiye’de en kısa gece, Hatay 

gibi güney şehirlerinde yaşanacak. 
21 Aralık’ta Hatay’da gece süresi 
yaklaşık 14 saat olarak öngörülü-
yor. Antalya, Adana ve Mersin gibi 
Akdeniz illerinde de gece süresi, 
kuzey şehirlerine göre daha kısa 
olacak.

Gündüzler Ne Zaman 
Uzamaya Başlayacak?

21 Aralık kış gündönümünün 
hemen ardından, 23 Aralık 2024’te 
gündüz süreleri uzamaya başlar. 
Bu değişim Ocak ve Şubat ayların-
da daha belirgin hale gelir.

En uzun gündüz ise 21 Hazi-
ran’da yaşanacak ve Yaz Gündönü-
mü ile Kuzey Yarımküre'deki en 
uzun gündüz elde edilecek.

Sonuç: Kış Gündönümü ve
Uzun Gece

21 Aralık 2024 tarihi, Kuzey 
Yarımküre için yılın en uzun 
gecesinin yaşandığı ve gündüzlerin 
uzamaya başladığı dönemin 
başlangıcıdır. Sinop gibi kuzey 
şehirlerinde gece süresi en uzun 
olurken, Hatay gibi güney şehirle-
rinde ise gece süresi daha kısa 
olacak. Bu tarihi, astronomi merak-
lıları ve doğa severler için önemli 
bir an olarak değerlendirebiliriz.

GÜNEY YARIM
 KÜREDE 21 ARALIK

Kış gündönümü, yılın en kısa 
gününü ve en uzun gecesini temsil 
eder. Bu, Dünya'nın Güneş'e olan 
eğik duruşuyla ilgilidir. Bu tarihte, 
Kuzey Kutup Dairesi'nde (Arktik 
bölgelerde) kutup gecesi devam 
ederken, Güney Kutup Dairesi'nde 
(Antarktik bölgelerde) kutup günü 
yaşanır. Yani, Güney Yarımküre'de 
21 Aralık, yılın en uzun gündüzü 
ve en kısa gecesi olarak bilinir.

■ HABER MERKEZİ
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✒ Selçuk Bayraktar, Burdur MAKÜ'de 
Fahri Doktora Tevcih Töreni'nde konuştu: 
"Stratejik denge değiştiren bir teknolojide 
dünya lideriyiz. Savunma sanayide ciddi 
iddia ortaya koyduk, ciddi bir ivme 
yakaladı Türkiye. Diğer alanlara da bunu 
yaymaya çalışıyor"

✒ "Dünyanın neredeyse her tarafında 
zulüm var. Özellikle bizim medeniyetimi-
zin yaşadığı coğrafyalara bakacak olursa-
nız daha da fazla olduğunu görürsünüz. 
Halihazırda biz konuşurken işte yapay 
zeka destekli bir soykırım devam ediyor. 
Dolayısıyla bizlerin bunlara 'dur' diyebil-
memizin yolu ancak tam bağımsız ve 
güçlü olabilmekten geçiyor"

Baykar Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk 
Bayraktar, Türkiye'nin stratejik denge 
değiştiren bir teknolojide dünya lideri 
olduğunu belirterek, "Savunma sanayide 
ciddi iddia ortaya koyduk, ciddi bir ivme 
yakaladı Türkiye. Diğer alanlara da bunu 
yaymaya çalışıyor." dedi.

Cuma günü Burdur Mehmet Akif Ersoy 
Üniversitesi (MAKÜ) Senatosu tarafından 
Bayraktar'a fahri doktora ünvanı verilmesi-
ne ilişkin, üniversite konferans salonunda 
tören düzenlendi.

Bayraktar, Fahri Doktora Tevcih 
Töreni'nde yaptığı konuşmada, Baykar, 
Türkiye Teknoloji Takımı Vakfı, Can Sağlığı 

Vakfı ve Kültür Medeniyet Vakfı çalışmala-
rını anlattı.

Baykar'ın bugün dünyanın en büyük 
insansız hava aracı şirketi olduğunu belirten 
Bayraktar, en yakın ABD'li rakibinden 3 kat 
büyük olduğunu ve gelirinin yüzde 90'ın-
dan fazlasını ihracattan elde ettiğini söyledi.

İnsansız hava aracı serüveninin robot 
uçakla 2004'te başladığını dile getiren 
Bayraktar, sonrasında geliştirilen SİHA'lar 
ile teröre yönelik etkili mücadele yürütüldü-
ğünü kaydetti.

TB2'nin 2014'te ilk uçuşunu yaptığını ve 
en fazla ülkeye ihracat edilen SİHA olduğu-
nu aktaran Bayraktar, 2015'te ROKET-
SAN'ın yaptığı mühimmatla silahlandığını 
kaydetti. 6 kilodan başlayan serüvenin 6 
tonluk Akıncı ile devam ettiğini söyleyen 
Bayraktar, Kızılelma'yı da Cumhuriyetin 
100. yılına varmadan uçurmayı başardıkla-
rını bildirdi. Bu yıl Kızılelma'nın seri 
üretime geçtiğini dile getiren Bayraktar, bir 
yandan üretim yaptıklarını bir yandan da 
geliştirmeye devam ettiklerini kaydetti.

Havacılıkta akamete uğratılmış serüve-
nin yeniden doğuşuna tanıklık ettiklerini 
aktaran Bayraktar, "20 yıllık hedefimize 
vardıktan sonra hedef biraz daha öteye 
taşındı ve uzay çalışmalarına başladık. 
Fergani adlı çalışmamız, yaklaşık 2 yıldır 
devam ediyor. Yine öz kaynaklarımızla 
küresel konumlama sistemimizi inşa 
ediyoruz, alçak yörünge takım uydularla." 

diye konuştu.
Bayraktar, ilk uydunun gelecek ay 

uzaya çıkacağını bildirdi.
Can Sağlığı Vakfı'nın yaklaşık 2 yıldır 

sağlık alanında bilimsel araştırmalar 
yaptığını ve toplum sağlığı alanında 
projeler ürettiğini anlatan Bayraktar, 
özellikle kanser ve psikiyatri alanında 
çalışmalar yürüttüğünü söyledi.

Teknofest'i de ilk 2018'de gerçekleştir-
diklerini ve bugüne kadar 10 milyondan 
fazla ziyaretçiyi ağırladıklarını aktaran 
Bayraktar, gelecek yıl da KKTC'de ve 
İstanbul'da gerçekleştireceklerini belirtti.

"20 yılda 4 farklı uçak yaptık"
Programda öğrencilerin sorularını da 

yanıtlayan ve tavsiyelerde bulunan Bayrak-
tar, bugünün gençlerinin medeniyetin 
adalet, merhamet, iyilik ve hürriyet duygu-
larından aldığı ilhamla tüm müesseseleriyle 
yıkılmış dünyayı yeniden inşa edeceğini 
kaydetti.

Dünyanın çöktüğünü ve yeniden inşa 
edilmesi gerektiğini ifade eden Bayraktar, 
sözlerini şöyle sürdürdü:

"Dünyanın neredeyse her tarafında 
zulüm var. Özellikle bizim medeniyetimizin 
yaşadığı coğrafyalara bakacak olursanız 
daha da fazla olduğunu görürsünüz. 
Halihazırda biz konuşurken işte yapay zeka 
destekli bir soykırım devam ediyor. Dolayı-
sıyla bizlerin bunlara 'dur' diyebilmemizin 

yolu ancak tam bağımsız ve güçlü olabil-
mekten geçiyor. Bunları da inşallah sizlerle 
birlikte sizlerin çabalarıyla, gayretleriyle 
hep birlikte inşa edeceğiz."

Bir öğrencinin "Bir üniversite açmayı 
düşünüyor musunuz?" sorusuna Bayraktar, 
"Yüksek Teknoloji Enstitüsü açma niyetim 
var. Spesifik bir alanda dünyada iddialı 
olacak, genel her alanda değil." dedi.

Türkiye'nin yerli ve milli teknoloji hamlesine öncülük eden BAYKAR Teknoloji Lideri ve TEKNO-
FEST Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk Bayraktar, Mehmet Akif Ersoy Üniversitesi (MAKÜ) tarafın-
dan Fahri Doktora Payesi ile onurlandırıldı. Bayraktar, üniversitede düzenlenen törende hem öğ-
rencilerle buluştu hem de Milli Teknoloji Hamlesi konulu ilham verici bir söyleşi gerçekleştirdi.

MAKÜ’den Selçuk Bayraktar’a büyük onur

SELÇUK BAYRAKTAR’A
‘FAHRİ DOKTORA’ UNVANI

(Devamı sayfa 5’te) ✒

TEKNOLOJİ



✒ Selçuk Bayraktar, Burdur MAKÜ'de 
Fahri Doktora Tevcih Töreni'nde konuştu: 
"Stratejik denge değiştiren bir teknolojide 
dünya lideriyiz. Savunma sanayide ciddi 
iddia ortaya koyduk, ciddi bir ivme 
yakaladı Türkiye. Diğer alanlara da bunu 
yaymaya çalışıyor"

✒ "Dünyanın neredeyse her tarafında 
zulüm var. Özellikle bizim medeniyetimi-
zin yaşadığı coğrafyalara bakacak olursa-
nız daha da fazla olduğunu görürsünüz. 
Halihazırda biz konuşurken işte yapay 
zeka destekli bir soykırım devam ediyor. 
Dolayısıyla bizlerin bunlara 'dur' diyebil-
memizin yolu ancak tam bağımsız ve 
güçlü olabilmekten geçiyor"

Baykar Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk 
Bayraktar, Türkiye'nin stratejik denge 
değiştiren bir teknolojide dünya lideri 
olduğunu belirterek, "Savunma sanayide 
ciddi iddia ortaya koyduk, ciddi bir ivme 
yakaladı Türkiye. Diğer alanlara da bunu 
yaymaya çalışıyor." dedi.

Cuma günü Burdur Mehmet Akif Ersoy 
Üniversitesi (MAKÜ) Senatosu tarafından 
Bayraktar'a fahri doktora ünvanı verilmesi-
ne ilişkin, üniversite konferans salonunda 
tören düzenlendi.

Bayraktar, Fahri Doktora Tevcih 
Töreni'nde yaptığı konuşmada, Baykar, 
Türkiye Teknoloji Takımı Vakfı, Can Sağlığı 

Vakfı ve Kültür Medeniyet Vakfı çalışmala-
rını anlattı.

Baykar'ın bugün dünyanın en büyük 
insansız hava aracı şirketi olduğunu belirten 
Bayraktar, en yakın ABD'li rakibinden 3 kat 
büyük olduğunu ve gelirinin yüzde 90'ın-
dan fazlasını ihracattan elde ettiğini söyledi.

İnsansız hava aracı serüveninin robot 
uçakla 2004'te başladığını dile getiren 
Bayraktar, sonrasında geliştirilen SİHA'lar 
ile teröre yönelik etkili mücadele yürütüldü-
ğünü kaydetti.

TB2'nin 2014'te ilk uçuşunu yaptığını ve 
en fazla ülkeye ihracat edilen SİHA olduğu-
nu aktaran Bayraktar, 2015'te ROKET-
SAN'ın yaptığı mühimmatla silahlandığını 
kaydetti. 6 kilodan başlayan serüvenin 6 
tonluk Akıncı ile devam ettiğini söyleyen 
Bayraktar, Kızılelma'yı da Cumhuriyetin 
100. yılına varmadan uçurmayı başardıkla-
rını bildirdi. Bu yıl Kızılelma'nın seri 
üretime geçtiğini dile getiren Bayraktar, bir 
yandan üretim yaptıklarını bir yandan da 
geliştirmeye devam ettiklerini kaydetti.

Havacılıkta akamete uğratılmış serüve-
nin yeniden doğuşuna tanıklık ettiklerini 
aktaran Bayraktar, "20 yıllık hedefimize 
vardıktan sonra hedef biraz daha öteye 
taşındı ve uzay çalışmalarına başladık. 
Fergani adlı çalışmamız, yaklaşık 2 yıldır 
devam ediyor. Yine öz kaynaklarımızla 
küresel konumlama sistemimizi inşa 
ediyoruz, alçak yörünge takım uydularla." 

diye konuştu.
Bayraktar, ilk uydunun gelecek ay 

uzaya çıkacağını bildirdi.
Can Sağlığı Vakfı'nın yaklaşık 2 yıldır 

sağlık alanında bilimsel araştırmalar 
yaptığını ve toplum sağlığı alanında projeler 
ürettiğini anlatan Bayraktar, özellikle kanser 
ve psikiyatri alanında çalışmalar yürüttüğü-
nü söyledi.

Teknofest'i de ilk 2018'de gerçekleştir-
diklerini ve bugüne kadar 10 milyondan 
fazla ziyaretçiyi ağırladıklarını aktaran 
Bayraktar, gelecek yıl da KKTC'de ve 
İstanbul'da gerçekleştireceklerini belirtti.

"20 yılda 4 farklı uçak yaptık"
Programda öğrencilerin sorularını da 

yanıtlayan ve tavsiyelerde bulunan Bayrak-
tar, bugünün gençlerinin medeniyetin 
adalet, merhamet, iyilik ve hürriyet duygu-
larından aldığı ilhamla tüm müesseseleriyle 
yıkılmış dünyayı yeniden inşa edeceğini 
kaydetti.

Dünyanın çöktüğünü ve yeniden inşa 
edilmesi gerektiğini ifade eden Bayraktar, 
sözlerini şöyle sürdürdü:

"Dünyanın neredeyse her tarafında 
zulüm var. Özellikle bizim medeniyetimizin 
yaşadığı coğrafyalara bakacak olursanız 
daha da fazla olduğunu görürsünüz. 
Halihazırda biz konuşurken işte yapay zeka 
destekli bir soykırım devam ediyor. Dolayı-
sıyla bizlerin bunlara 'dur' diyebilmemizin 

yolu ancak tam bağımsız ve güçlü olabilÖğ-
rencilere geri gelmeleri şartıyla yurt dışına 
gitmeleri ve yurt dışı tecrübesi edinmeleri 
yönünde tavsiyelerde bulunan Bayraktar, 
kendisinin de yurt dışında yüksek lisans 
yaptığını ve bunun avantajlarını da 
gördüğünü ifade etti. Üniversite yıllarında 
teknolojik çalışmalarda "Yurt dışında 
yapılmış, onlar bu konuda daha iyi" gibi 
algının hakim olduğunu ancak Türkiye'de 
yapılan çalışmalarla bu algının yıkılmaya 
başladığını anlatan Bayraktar, sözlerine 
şöyle devam etti:

"Benim yıllarımda 'Fransız çok daha 
iyisini yapar, sen uğraşma, olmaz.' bu 
duygu vardı. Bu birkaç yüz yıldır üzerimi-
ze sinmiş bir duygu. Bunu epey yıktık. 
Tümüyle kurtulduk diyemem ama epey 
bir yıkıldı. En azından halı dokuma değil 
de yüksek teknoloji işi olan, stratejik 
denge değiştiren bir teknolojide dünya 
lideriyiz. Savunma sanayide ciddi iddia 
ortaya koyduk, ciddi bir ivme yakaladı 
Türkiye. Diğer alanlara da bunu yaymaya 
çalışıyor."

Bir öğrencinin de "Bundan sonra 
hangi projeleri hayata geçirmek istiyorsu-
nuz?" şeklindeki sorusuna Bayraktar, 
"Uzay ile ilgili çalışmalarımız devam 
ediyor, kamuoyuna açıklamadığımız 
başka çalışmalarımız da var. 20 senede 4 
farklı uçak yaptık. Öyle her şeyi yapma-
dık, yapsaydık muhtemelen hiçbiri bu 

Öğrencilere geri gelmeleri şartıyla yurt dışına gitmeleri 
ve yurt dışı tecrübesi edinmeleri yönünde tavsiyelerde 
bulunan Bayraktar, kendisinin de yurt dışında yüksek 
lisans yaptığını ve bunun avantajlarını da gördüğünü 
ifade etti. Üniversite yıllarında teknolojik çalışmalarda 
"Yurt dışında yapılmış, onlar bu konuda daha iyi" gibi 
algının hakim olduğunu ancak Türkiye'de yapılan 

çalışmalarla bu algının yıkılmaya başladığını anlatan Bayraktar, 
sözlerine şöyle devam etti:

"Benim yıllarımda 'Fransız çok daha iyisini yapar, sen 
uğraşma, olmaz.' bu duygu vardı. Bu birkaç yüz yıldır üzerimi-
ze sinmiş bir duygu. Bunu epey yıktık. Tümüyle kurtulduk 
diyemem ama epey bir yıkıldı. En azından halı dokuma değil 
de yüksek teknoloji işi olan, stratejik denge değiştiren bir 
teknolojide dünya lideriyiz. Savunma sanayide ciddi iddia 
ortaya koyduk, ciddi bir ivme yakaladı Türkiye. Diğer 
alanlara da bunu yaymaya çalışıyor."

Bir öğrencinin de "Bundan sonra hangi projeleri hayata 

geçirmek istiyorsunuz?" 
şeklindeki sorusuna Bayrak-
tar, "Uzay ile ilgili çalışmala-
rımız devam ediyor, kamuo-
yuna açıklamadığımız başka 
çalışmalarımız da var. 20 
senede 4 farklı uçak yaptık. Öyle her 
şeyi yapmadık, yapsaydık muhtemelen 
hiçbiri bu kadar iyi olmayacaktı. Bu 
kadar iddialı da olmayacaktı. Odakla-
narak gittik." yanıtını verdi.

Konuşmaların ardından MAKÜ 
Rektörü Prof. Dr. Hüseyin Dalgar, 
Üniversite Senatosu adına fahri doktora 
beratı verdiği Bayraktar'a cübbesini 
giydirdi.

Bayraktar da Vali Tülay Baydar 
Bilgihan ile Rektör Dalgar'a Akıncı maketi 
hediye etti.
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Selçuk Bayraktar: 
"Stratejik denge değiştiren 

bir teknolojide dünya lideriyiz"

■ AA

(Baştarafı sayfa 4’de)✒

‘Özdemir Bayraktar 
Hatıra Ormanı’nda 1000 

adet fidan toprakla buluştu

Baykar Teknoloji Lideri ve TEK-
NOFEST Yönetim Kurulu Başkanı, T3 
Vakfı Mütevelli Heyeti Başkanı Selçuk 
Bayraktar, üniversitemizde düzenlenen 
Fahri Doktora töreninin ardından 
İstiklal Yerleşkesinde merhum babası 
Özdemir Bayraktar’ın adını taşıyan 
‘Özdemir Bayraktar Hatıra Ormanına’ 
ilk fidanı dikti.

Bayraktar’a Vali Tülay Baydar 
Bilgihan ve Rektör Prof. Dr. Hüseyin 
Dalgar da eşlik etti.

Selçuk Bayraktar, Rektör Prof. Dr. 
Hüseyin Dalgar, protokol üyeleri ve 
öğrenciler Özdemir Bayraktar Hatıra 
Ormanında 1000 (bin) adet fidanı 
toprakla buluşturdular.

■ MAKÜ BASIN

Burdur Mehmet Akif Ersoy Üniversitesi’nde düzenlenen Fahri 
Doktora Töreni sonrası anlamlı bir etkinlik gerçekleştirildi. 
Baykar Teknoloji Lideri ve TEKNOFEST Yönetim Kurulu Başkanı 
Selçuk Bayraktar, merhum babası Özdemir Bayraktar’ın anısını 
yaşatmak için oluşturulan ‘Özdemir Bayraktar Hatıra Orma-
nı’na ilk fidanı dikti. Etkinliğe Burdur Valisi Tülay Baydar Bilgi-
han, MAKÜ Rektörü Prof. Dr. Hüseyin Dalgar, protokol üyeleri 
ve öğrenciler de katıldı. Toplamda 1000 fidan, üniversite kam-
püsünde geleceğe nefes olmak için toprakla buluşturuldu.

Burdur'da ilk fidan 
Selçuk Bayraktar'dan

TEKNOLOJİ
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Meteoroloji Genel Müdürlüğü 
verilerine göre sonbaharı kurak 
geçiren Edirne'de üreticiler, buğday 
ve kanolanın gelişimi için kış yağışla-
rını bekliyor.

Kentte Türkiye genelinde geçen 
ay yağış ortalamasında Kasım 2023'e 
göre yüzde 50 azalış kayıtlara geçti. 
Trakya'da en fazla azalış ise yüzde 71 
ile Edirne'de gerçekleşti.

Verilere göre yağış azalmasının 
en çok yaşandığı bölgeler İpsala ve 
Lalapaşa oldu.

Geçen yılın kasım ayında 218,4 
mm yağış alan İpsala/Hacı köyü, bu 
yıl yalnızca 15,1 mm yağış gördü. 
Yağış miktarındaki azalma oranı 
yüzde 93'ü aştı. Benzer şekilde 
Lalapaşa'nın Ömeroba köyünde de 
yağışlar yüzde 94 oranında azalarak 
150 mm'den 8,8 mm'ye geriledi.

Tarım uzmanları, yağışlardaki bu 
düşüşün sürmesi durumunda 
özellikle tarım alanları ve içme suyu 
kaynaklarında sorunlar yaşanabilece-
ğine dikkati çekiyor.

"Ekim artık kurak toprağa
yapılmaya başladı"

Edirne Ziraat Odası Başkanı 
Hüseyin Arabacı, kurak geçen yazın 
ardından buğdayın ekim ve kasımda 
kurak araziye ekildiğini, aralıktaki 
yağışların buğdayın yanı sıra kanola 
mahsulünün gelişimi için de can suyu 
olduğunu söyledi.

Buğdayın ekildiği dönemde 

kanolanın kuraklık nedeniyle can 
çekiştiğini anlatan Arabacı, "Bazı 
üreticiler ekili tarlayı bozdu, bazıları 
'Bozsak mı, bozmasak mı?' diye 
kararsız kaldı. Kanola ekili tarlaların 
bozulmayanları yağışla kurtuldu. 
Kanola ve buğday için gelişim 
açısından bu yağış yeterli." dedi.

Arabacı, mevcut yağışların 
toprağın üst kısmında tavlı bölge 
oluşturduğunu, alt kısmın hala kuru 
olduğunu dile getirdi.

Umut kış yağışlarında
Kış yağışlarının devam etmesi 

gerektiğini vurgulayan Arabacı, 
şunları kaydetti:

"Buğdayın çıkışı ve gelişimi 
açısından bu yağış yeterli ama 
toprağın kış döneminde doyuma 
ulaşması lazım. Bundan sonraki 
süreçte ürünlerin gelişimi açısından 
bu çok önemli. Ektiğimiz ürünün 
yukarıya yaptığı boy kadar da 
toprağın altında kök yapısı oluşuyor. 
Doğal olarak bu kökün tavlı toprağa 
erişmesi gerekir, lazım ürünün zarar 
görmeden büyümesi için. Bunun 
haricinde ilkbahar ve yaz çok kurak 
geçebiliyor ama kış döneminde 
toprak doyuma ulaşırsa, toprağın 
altında kuru yer kalmazsa, bu yaz 
dönemindeki kuraklıkta bile dekar 
başına 100-150 kilogram verimden 
bahsederiz; kış yağışları iyi olursa. 
Doğal olarak kış dönemi bizim için 
çok önemli. İnşallah bu süreç 
içerisinde toprak doyuma ulaşacak 

şekilde yağış alırız. Nehir ve baraj 
debilerimiz de yükselsin, yaz döne-
minde sulamayla ilgili sıkıntılarımız 
da ortadan kalksın."

"Düzensizliği artan
yağışlar, üretim 
planlamasını etkiliyor"

Trakya Üniversitesi Bitki Islahı 
Uygulama ve Araştırma Merkezi 
Müdürü Prof. Dr. Yalçın Kaya da son 
yıllarda düzensizliği artan yağışların 
çiftçileri üretim planlaması konusun-
da zor durumda bıraktığına dikkati 
çekti.

Üreticilere, ekim yerine kasımda 
ekim yapmaları tavsiyesinde bulun-
duklarını anlatan Kaya, "Ekim ayında 
üreticilerin tarlalarını hazırlaması için 
yeterli yağış aldık ama ardından sıcak 
ve kurak bir kasım yaşadık. Meteoro-
lojik verilere baktığımızda bu yıl 
Türkiye'nin en kurak bölgelerin-
den biri Trakya ve son yıllardaki 
en sıcak kasım ayını yaşadık. 
Çiftçiler buğdaylarını kurak 
toprağa ektiler, arkasından aralık 
başında güzel yağışlar aldık ve 
buğday tarlaları yeşile döndü 
ama bu ürünün gelişimi için 
yeterli değil." dedi.

Kaya, küresel iklim değişikli-
ğinin etkisiyle bölgede kış 
yağışlarının da lokal olarak 
gerçekleştiğini, tüm bölgeyi etkisi 
altına alan yağışların yerel olarak 
kısa süreli görüldüğünü dile 
getirdi.

Kış yağışlarının yer altı sularının 
beslenmesi ve toprağın baharda 
ekilecek ürünler için nemli hale 
gelmesi açısından son derece önemli 
olduğunun altını çizen Kaya, "Kış 
yağışları bizim hazinemiz. 

Tercihimiz kardan yana ama 
neredeyse 3-4 yıldır Edirne ve 
Trakya'da kar görmüyoruz.Bu 
yağışların kışın toprakta depolanması 
lazım ki ayçiçeğinde ve diğer yazlık 
ürünlerde devamlı üretim yapabile-
lim. Geçen yıl Tekirdağ ve Kırklare-
li'nde, bu yıl ise Edirne'de son 40-50 
yılın en düşük ayçiçeği verimini elde 
ettik. 

Bazı çiftçiler tarlalarındaki 
ürünü biçmeden bıraktılar. Yazlık 
ürünler için kışın yeteri kadar yağış 
olmaması, çiftçileri endişelendiriyor." 
diye konuştu.

"Önceden hangi ayların 
yağışlı olacağını biliyorduk"

Kaya, düzensiz yağışların 
çiftçilerin ekim sürecini olumsuz 
etkilediğini belirtti.

Kış yağışlarının eskiden tüm 
bölgeyi etkisi altına alarak belirli süre 
devam ettiğini aktaran Kaya, sözlerini 
şöyle tamamladı:

"Önceden hangi ayların yağışlı 
olacağını biliyorduk. Şimdi ise örneğin 
ekimde yağış düşüyor, kasım ve aralık 
kurak geçiyor veya mayıs yağışlı, 
haziran tamamen kurak geçiyor. Bu 
tür düzensizlikler de çiftçileri tarlaları-
na ürünü ne zaman ekeceği, ne zaman 
gübre vereceği konusunda kararsız 
bırakıyor. Bu durum çiftçilerin nasıl 
üretim planlaması yapacağı konusun-
da kafalarını oldukça karıştırmış 
durumda." Kaynak: AA

✒ Yağış rejimindeki değişiklikler Trakya çiftçisinin üretim planlamasını olumsuz etkiliyor
✒ Düzensizliği artan yağışlar, üretim planlamasını etkiliyor
✒ Sonbaharı kurak geçiren Edirne'de üreticiler, buğday ve kanolanın gelişimi için kış yağışlarını bekliyor
✒ Sonbaharı kurak geçiren Edirne’de çiftçiler, buğday ve kanola üretimi için kış yağışlarını  umutla bekliyor. 
✒ Meteoroloji Genel Müdürlüğü verilerine göre, kentte Kasım 2023 yağışları, uzun yıllar  ortalamasına göre 
yüzde 50 azaldı. 
✒ Trakya’da en yüksek düşüş yüzde 71 ile Edirne’de yaşanırken, özellikle İpsala ve Lalapaşa bölgelerinde 
ciddi kuraklık kaydedildi. Tarım uzmanları ve yetkililer, yağışların düzensizliğinin üretim planlamalarını zor-
laştırdığına dikkat çekerek, kış aylarında toprağın suya doymasının hayati önem taşıdığını belirtiyor.

EDİRNE’DE KURAKLIK,
ÜRETİCİLERİ ENDİŞELENDİRİYOREkim

, kurak toprağa yapılm
aya başladı

İklim Değişikliği KURAKLIK - TARIM
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BUTSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Yusuf KEYİK, Türk 
Ocağı Burdur Şube Başkanı Dr. 
Öğr. Üyesi Himmet BÜKE’nin 
koordine ettiği programın 
misafiri oldu. 

Burdur Ticaret ve Sanayi 
Odası (BUTSO) Yönetim Kurulu 
Başkanı Yusuf KEYİK, Türk 
Ocakları Burdur Şubesinin 
düzenlediği “Burdur Ticaret ve 
Sanayisine Genel Bakış” adlı 
programda akademisyen ve 
öğrencilerle bir araya geldi. 

Başkan Himmet BÜKE 
yaptığı açılış konuşmasında: 
“Bizler Burdur’un çarşısını 
görüyoruz ancak şehrin bir de 

işleyen sanayisi, ekonomisi var. 
Başkanım da bizlere Burdur 
Sanayisi ve ekonomisi için 
sunum yapacak, sağ olsun. Ben 
kendisine verdiği bilgiler ve 
katılımları için teşekkür ediyo-
rum” dedi.

ÜNİVERSİTELİLERE 
TAVSİYELERDE BULUNDU

Türk Ocakları Burdur 
Şubesi Ahmet Albayrak Seminer 
Salonunda düzenlenen progra-
ma katılım sağlayan Başkan 
Yusuf KEYİK iş dünyasından 
kesitler sunarak, hem Burdur 
ticaret ve sanayisinin 2024 yılı 
güncel özellik ve bilgilerini 
aktardı ve hem de katılımcıların 

sorularını yanıtladı. 
Girişimcilik ve yatırımlarla 

ilgili ipuçları da veren Başkan 
KEYİK; üniversite öğrencilerine 
mezun olduktan sonraki hayat-
ları hakkında özel sektör ve 
müteşebbisler kapsamında 
çeşitli tavsiyelerde bulundu. 

Başkan Yusuf KEYİK, Türk 
Ocağı Başkanı Himmet BÜKE ve 
Ocak yetkililerine ev sahipliği ve 
gösterdikleri ilgiden ötürü 
teşekkür etti. 

Programda Türk Eğitim Sen 
Şube Başkanı Orhan AKIN ve 
akademisyenlerin yanı sıra 
üniversite öğrencileri ve Ocak 
üyeleri yer aldılar.

Aç ık büfe
Kahvaltı

150�
Meşhur Burdur Şiş

yanında 2 çeşit meze ile

Grand Özeren Otel’de 

Hafta ç  10:00'a kadar K ş  baş ı

200  TL
Hafta sonu 11:30'a kadar

Burdur Ticaret ve Sanayi Odası (BUTSO) Yönetim Kurulu Başkanı 
Yusuf Keyik, Türk Ocakları Burdur Şubesi tarafından düzenlenen 
“Burdur Ticaret ve Sanayisine Genel Bakış” programında akademis-
yenler ve üniversite öğrencileriyle buluştu. Programda Burdur’un 
ekonomik yapısına dair güncel bilgiler paylaşan Keyik, girişimcilik 
ve özel sektörle ilgili önemli tavsiyelerde bulundu. Başkan Himmet 
Büke’nin koordine ettiği etkinlik, Türk Ocakları Burdur Şubesi 
Ahmet Albayrak Seminer Salonu’nda gerçekleştirildi.

■ BUTSO BASIN

Burdur ekonomisi ve 
girişimcilik 

üzerine tavsiyeler

Yusuf Keyik, üniversitelilerle buluştu

arka kapak


